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ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού 

Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 

 
ΘΕΜΑ: «Καθυστερήσεις στην ανακατασκευή της Δημοτικής Αγοράς 

Χανίων» 
 
Κυρίες, κύριοι Υπουργοί, 
 
Έντονο προβληματισμό στη δημοτική αρχή, τους επαγγελματίες αλλά και την 
τοπική κοινωνία των Χανίων προκαλεί, όπως ενημερωθήκαμε από πρόσφατα 
δημοσιεύματα, η καθυστέρηση της πορείας ανακατασκευής της Δημοτικής 
Αγοράς Χανίων. Οι λόγοι που οδήγησαν σε αυτήν την καθυστέρηση είναι από 
τη μια μεριά η αποκάλυψη του ενετικού τείχους, λίγα μόνο εκατοστά κάτω από 
τα θεμέλια της αγοράς και από την άλλη η καθυστέρηση στις διαδικασίες 
ιδιοκτησιακής αλλαγής της ανάδοχου εταιρείας. Πρόκειται για ένα εμβληματικό 
έργο για την πόλη των Χανίων, αφού η Δημοτική Αγορά είναι ένα ιστορικό 
κτίριο, κατασκευασμένο πριν από 116 χρόνια, που φιλοξενούσε μέχρι την 
έναρξη των εργασιών ανακατασκευής της πάνω 50 επιχειρήσεις. Όπως 
προκύπτει από τα σχετικά δημοσιεύματα, από τη μεριά της Τεχνικής Υπηρεσίας 
του Δήμου Χανίων έχουν γίνει άμεσα όλες οι απαραίτητες μελέτες και οι 
επικαιροποιήσεις τους και αναμένεται η έγκρισή τους από το ΚΑΣ, προκειμένου 
να προχωρήσει η ανάπλαση, η ενίσχυση της στατικότητας και να ξεκινήσει η 
τοποθέτηση της νέας στέγης, πιστού αντίγραφου της στέγης που είχε 
τοποθετηθεί στην πρώτη ανέγερση της Δημοτικής Αγοράς. Είναι αδικαιολόγητη 
λοιπόν η καθυστέρηση αυτή, καθώς οι μελέτες είναι έτοιμες. Να υπενθυμίσουμε 
ότι η ανάδοχος εταιρεία, κατά την υπογραφή της σύμβασης, είχε δηλώσει πως 
στόχος της εταιρείας ήταν το έργο να γίνει μέσα σε 18 μήνες. Τα έργα 
ξεκίνησαν τον Ιανουάριο του 2022 και ήδη η πορεία κατασκευής είναι εκτός 
χρονοδιαγράμματος. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
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Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να ξεκινήσουν και 
πάλι οι εργασίες ανακατασκευής της Δημοτικής Αγοράς και να παραδοθεί το 
έργο από την ανάδοχο εταιρεία όσο το δυνατόν συντομότερα, χωρίς να 
διακυβεύεται η ασφάλεια και η λειτουργικότητά του; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 




